

Daripada | Control Union (Malaysia) Sdn. Bhd.  
PORT TECH TOWER, LEVEL 17,  
Unit No : 1-7, Jalan Tiara 3,  
KU/1, Bandar Baru Klang,  
41150 Klang, Selangor.

Subjek | **PENGUMUMAN AWAM AUDIT PENSIJILAN SEMULA RSPO FGV HOLDINGS BERHAD – FGVPISB KILANG SAWIT NITAR**

Tarikh | **01/11/2023**

Tuan/ Puan,

**JEMPUTAN UNTUK MEMBUAT ULASAN BERKENAAN DENGAN AUDIT PENSIJILAN SEMULA RSPO FGV HOLDINGS BERHAD – FGVPISB KILANG SAWIT NITAR**

FGV Holdings Berhad, FGVPISB Kilang Sawit Nitar, Malaysia, sebuah syarikat perkebunan, telah mengajukan permohonan kepada Control Union Malaysia Sdn Bhd untuk melakukan aktiviti pensijilan ulang / Pengawasan Tahunan / Persijilan Awal sesuai dengan Tafsiran Nasional Malaysia (MYNI 2019) Prinsip dan Kriteria RSPO 2018, seperti yang disahkan oleh Lembaga Gabenor RSPO pada 7hb. November 2019.

Pensijilan semula ini dirancang untuk bermula pada **12 Disember 2023** dan akan diselesaikan pada **15 Disember 2023**.

<b>Pemohon</b>	<b>FGV HOLDINGS BERHAD – FGVPISB KILANG SAWIT NITAR</b>
<b>Butiran Pemohon</b>	<b>Ameer Izyanif Hamzah</b> <b>Head of Sustainability Compliance &amp; Certification Department</b> <b>Wisma FGV, Jalan Raja Laut, 50350 Kuala Lumpur</b>  03-2859 0497  <a href="mailto:ameer.h@fgvholdings.com">ameer.h@fgvholdings.com</a>
<b>RSPO membership number</b>	<b>1-0225-16-000-00 (FGV HOLDINGS BERHAD)</b>
<b>RSPO PalmTrace ID</b>	<b>RSPO_PO1000001313</b>
<b>Supply Chain Model</b>	<b>MB</b>
<b>Penyerahan NPP?</b>	<b>YA <input type="checkbox"/> TIDAK <input checked="" type="checkbox"/></b>
<b>Status NPP</b>	<b>Jika ada sila semak dengan RSPO</b>
<b>Penglibatan dengan RaCP?</b>	<b>YA <input type="checkbox"/> TIDAK <input checked="" type="checkbox"/> (Ini diperlukan untuk semak sekiranya ada liabiliti)</b>
<b>Status RaCP</b>	<b>Jika ada sila semak dengan RSPO</b>

<b>Maklumat ringkas mengenai Pemohon</b>	<p>FGV ialah perniagaan tani berpangkalan di Malaysia yang disenaraikan di pasaran utama Bursa Malaysia pada 28 Jun 2012. Tawaran awam permulaan yang merupakan yang ketiga terbesar di dunia memperoleh RM10.4 bilion. Ia pada mulanya diperbadankan sebagai cabang komersial Lembaga Kemajuan Tanah Persekutuan (FELDA) pada 2007 untuk menyelia pelaburan dalam perniagaan minyak sawit hulu dan hiliran serta perniagaan tani lain. FGVPIB Nitar POM kini memegang sijil RSPO. Ini ialah Penilaian Pematuhan Prinsip &amp; Kriteria RSPO (RSPO P&amp;C 2018) bagi FGVPIB Nitar POM dan pangkalan bekalan masing-masing seperti yang disenaraikan di bawah mengikut Prinsip dan Kriteria RSPO untuk Pengeluaran Minyak Sawit Lestari 2018 Disahkan oleh Lembaga Eksekutif RSPO dan diterima pakai pada Tahunan ke-15 Perhimpunan Agung oleh Ahli RSPO pada 15 November 2018</p>
--	--

<b>Kilang Kelapa Sawit (POM) untuk Penilaian ini (Padam jika tidak berkenaan)</b>						
Nama Kilang Kelapa Sawit (POM)	Kapasiti Kilang (MT/Hr)	Lokasi Alamat	GPS reference		Keluaran Tahunan (MT) yang diramalkan	
			Longitude	Latitude	CPO	Palm Kernel
FGVPISB Kilang Sawit Nitar	30	Kilang Sawit Nitar, KM 27, Jalan Mersing – Nitar, 86800, Mersing Johor	103° 39' 37" E	02° 24' 27" N	3,893	1,159

<b>ESTET BERASASKAN FFB KEPADA POM DI ATAS YANG DIPERLUKAN DALAM PENILAIAN INI (Padamkan jika tidak berkenaan)</b>							
Nama estet / association	Lokasi		GPS reference		Ringkasan Kawasan (Ha)		Keluaran Tahunan (MT) yang diramalkan
	Alamat		Longitude	Latitude	Total	Mature	
FGVPM Nitar Timur	Peti Surat 24, 86807 Mersing, Johor Darul Takzim		103° 46' 8" E	2° 22' 40" N	2,241.97	1,180.43	18,988
<b>Total</b>					2,241.97	1,180.43	18,988

\*Refer Annex 1 for Location of the Management Unit\*

<b>Kumpulan Bebas Pekebun Kecil untuk Penilaian ini (Padam jika tidak berkenaan)</b>				
Name of ISH Group	Location		Number of Group members	
	Alamat		Longitude	Latitude

<b>BEKALAN BERASASKAN FFB KEPADA KUMPULAN ISH DI ATAS YANG DIPERLUKAN DALAM PENILAIAN INI (Padamkan jika tidak berkenaan)</b>								
Nama ahli ISH	Lokasi		GPS reference		Ringkasan Kawasan (Ha)		Keluaran Tahunan (MT) yang diramalkan	Tarikh Menyertai Kumpulan
	Alamat		Longitude	Latitude	Total	Mature		
<b>Total</b>								

\*Refer Annex 1 for Location of the ISH Group\*

DETAILS OF THE AUDIT TEAM		
PERANAN AUDITOR	NAMA	LATAR BELAKANG & KELAYAKAN
<b>KETUA AUDITOR</b>	Mohamad Fadzli Bin Masran	Berkelulusan Sarjana Muda Sains Perhutanan di Universiti Putra Malaysia. Memulakan kerjaya sebagai Penolong Pengurus di Kulim Plantations Sdn. Bhd. menguruskan operasi perladangan harian. Telah mengumpul lebih 10 tahun pengalaman pelaksanaan kemampunan di Ladang Kulim, termasuk kebajikan pekerja, kesihatan & keselamatan pekerja, pemuliharaan dan perlindungan alam sekitar di kawasan penanaman dan pelan pengurusan penambahbaikan berterusan. Juga pengalaman pengauditan terkumpul apabila menjadi juruaudit dalaman untuk ISO9001 dan ISO14001 di Kulim Plantations. Memulakan kerjaya sebagai juruaudit dengan syarikat terdahulu, BSI Services Malaysia Sdn. Bhd. yang terlibat dalam audit RSPO dan MSPO. Sebagai Juruaudit Utama yang kompeten untuk Minyak Sawit Kelestarian Meja Bulat (RSPO) dan Minyak Sawit Kelestarian Malaysia (MSPO) dengan pengalaman pengauditan selama 5 tahun di Malaysia.
<b>JURUAUDIT SOKONGAN 1</b>	Jasmandy Syahrul	Berkelulusan dalam BSc. Teknologi dan Pengurusan Perladangan dari Universiti Teknologi Mara. Beliau mempunyai 9 tahun pengalaman bekerja dalam ladang kelapa sawit dalam bidang operasi lapangan dan jabatan kemampunan. Berjaya menamatkan latihan Juruaudit Utama untuk RSPO P&C, MSPO OPMC, MSPO SCCS, Sistem Pengurusan Bersepadu (IMS) (ISO 9001, ISO 14001, ISO 45001), ISO 14064 1-3, SA8000, SMETA (6.0), Panduan Kecacatan SMETA & SVA Latihan, Penilaian Maya SEDEX, QMS-ISO 17021-3, OHSMS – ISO 17021-10, EMS-ISO 17021-2. Beliau boleh berkomunikasi dalam Bahasa Inggeris dan Bahasa Malaysia.
<b>JURUAUDIT SOKONGAN 2</b>	Mohd Shauki bin Mohd Ghazali	Berkelulusan Diploma Pertanian dari Universiti Putra Malaysia, berpengalaman 7 tahun dalam pengurusan kelapa sawit sebagai Penolong Pengurus dengan Sime Darby Plantation dan juruaudit berpengalaman dalam standard siri MSPO dan ISCC EU. Menghadiri latihan untuk kursus Juruaudit Utama MSPO, Juruaudit Utama(IMS) ISO 9001, ISO 14001 & ISO 45001, Latihan Asas ISCC EU & Plus dan latihan Juruaudit MSPO SCCS.
<b>JURUAUDIT SOKONGAN 3</b>	Muhamad Naquiddin Mazeli	Berkelulusan Sarjana Muda Sains Hortikultur dari Universiti Putra Malaysia. Telah memulakan kerjaya dengan ladang Kontrak untuk pengeluaran padi di Sime Darby di bawah Projek Koridor Utara dari tahun 2008 sebagai Penolong Pengurus Padi. Pada 2012, memulakan kerjaya pengauditan sejeurus selepas pemindahan dalaman kepada pasukan kemampunan di Ibu Pejabat Sime Darby untuk menyelaras, melaksanakan, memantau dan membuat susulan ke atas semua ISO 9001:2008, ISCC, keselamatan makanan (HACCP), RSPO, perkara berkaitan pensijilan MSPO yang melibatkan estet, Kilang dan badan pensijilan dan skim pekebun kecil. Kerjaya sebagai juruaudit utama di syarikat terdahulu, BSI untuk pensijilan RSPO dan MSPO sejak 2018 melibatkan audit tempatan (Malaysia) dan Antarabangsa termasuk Papua New Guinea dan lain-lain.
<b>JURUAUDIT SOKONGAN 4</b>	Mohd Hairi bin Adris	Berkelulusan Sarjana Muda Sains Perhutanan dari Universiti Putra Malaysia (UPM). Juruaudit Kelestarian sejak 2019 dengan pengalaman pengauditan antarabangsa lebih tiga tahun (RSPO P&C, RSPO SCC, MSPO P&C, MSPO SCC, TTM, NDPE IRF dan Protokol PepsiCo) di beberapa negara untuk pengauditan pematuhan. Juga mempunyai pengalaman lima tahun dalam pengurusan ladang kelapa sawit. Memiliki Sarjana Muda Sains Perhutanan dari Universiti Putra Malaysia (UPM), dan berjaya menamatkan ISO 14001:2015, ISO 9001:2015, RSPO P&C dan SCC, MSPO P&C dan SCC, Label Emas Hijau (GGL), Kebolehesanan ke Kilang (TTM), NDPE IRF dan Protokol PepsiCo. Terlibat dalam audit RSPO untuk banyak syarikat berbeza sejak 2019.

Control Union Malaysia Sdn Bhd adalah ahli Control Union - sebuah badan pemeriksaan dan pensijilan antarabangsa. CUC melakukan penilaian dan pensijilan dalam banyak bidang berasaskan pertanian seperti FSC, RSPO, dan pengeluaran Organik, Pengeluaran Tekstil Lestari, Pertukaran Organik, GLOBALGAP, HACCP, BRC, GMP. Control Union Malaysia Sdn Bhd ditauliahkan untuk RSPO (RSPO-ACC-021) untuk skop P&C (Tapak & Kumpulan Tunggal) dan SCCS di seluruh dunia. Apabila diminta, salinan sijil akreditasi boleh didapati dari CUC. Rundingan pihak berkepentingan adalah salah satu bahagian terpenting dalam proses pensijilan; di mana pihak berkepentingan nasional, serantau dan tempatan yang berkaitan diminta memberikan pandangan dan pendapat mereka sama ada unit pensijilan pemohon mematuhi keperluan Tafsiran Nasional yang berkenaan.

Kami mengajak semua pihak berkepentingan untuk mengambil bahagian dalam prosedur perundingan ini kerana anda dapat memberikan sumbangan positif terhadap keputusan pensijilan. Kami meminta anda membangkitkan sebarang masalah, baik positif maupun negatif, dengan mengirimitkan respons bertulis melalui pos, faks atau E-mel ke pejabat Control Union Malaysia Sdn Bhd kami seperti yang ditunjukkan di bawah.

Untuk panduan anda, anda boleh mempertimbangkan perkara berikut:

- Perlindungan alam sekitar.
- Pemuliharaan biodiversiti.
- Peluang untuk bekerja.
- Penyediaan perumahan, sanitasi, kemudahan dan sokongan pendidikan.
- Pendekatan syarikat untuk pembangunan masyarakat.
- Penyertaan dalam membuat keputusan.
- Sebarang masalah lain, baik positif dan negatif yang anda fikirkan mungkin berkaitan dengan penilaian.
- Masalah yang berkaitan dengan ladang lain yang dimiliki oleh syarikat yang tidak termasuk dalam penilaian ini.
- Salinan standard RSPO yang berlaku untuk negara, di mana penilaian sedang dilakukan, tersedia dari [www.rsपो.org](http://www.rsपो.org). Sebagai alternatif sila minta salinan Control Union Malaysia Sdn Bhd.

Maklum balas anda akan ditangani dengan kerahsiaan sepenuhnya dan hanya akan disebarikan kepada orang yang sesuai dalam organisasi CUC, ASI dan RSPO.

Apabila diperlukan jawapan anda akan dirahsiakan. Sila tambah "Rahsia" dalam jawapan anda dan apabila disukai, respons anda boleh ditambahkan sebagai tidak dikenali dalam ringkasan umum laporan. Sekiranya demikian, sila tambahkan "Anonymous" dalam jawapan anda.

Sekiranya diminta oleh anda, pasukan audit akan membuat pengaturan yang diperlukan untuk membolehkan anda bertemu dengan mereka semasa penilaian.

Sila arahkan komen anda ke:

<b>Control Union Malaysia Office</b>	
Muhammad Hariz, <b>Timbalan Pengurus Operasi,</b> PORT TECH TOWER, LEVEL 17, Unit No : 1-7, Jalan Tiara 3, KU/1, Bandar Baru Klang, 41150 Klang, Selangor.	
E-Mail:	<a href="mailto:hariz@controlunion.com">hariz@controlunion.com</a>
Fax:	+603 3000 4941

Komen yang diterima dalam masa 30 hari dari tarikh surat ini akan dipertimbangkan dalam Penilaian ini. Sila sertakan maklumat berikut sekiranya kami perlu menghubungi anda untuk mendapatkan penjelasan mengenai masalah yang timbul:

Nama : \_\_\_\_\_  
Alamat : \_\_\_\_\_  
Emel : \_\_\_\_\_  
Nombor Telefon : \_\_\_\_\_  
Ringkasan Isu : \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Kami mengucapkan terima kasih atas penyertaan dan maklum balas anda.

Salam Hormat,



---

Muhammad Hariz,  
**Timbalan Pengurus Operasi,**  
Control Union Malaysia Sdn Bhd





